
Styremøte Norsk Japansk Spisshundklubb 7/9 2023 

Til stede: Marit, Catharina, Lise, Hege, Jenny, Ketil, Marita og Helle 

 

Sak 1: Mestvinnerliste 

Jenny og Marita tar på seg jobben med årets mestvinnerliste. Alle resultater 

sjekkes opp mot medlemslisten. 

Sak 2: Krysningprosjektet 

Ønske om å få til et oppdrettermøte pr teams, for å få luftet generell interesse 

angående utkrysningsprosjektet til Cavalier Klubben. 

Sak 3: Hjemmesiden 

Hjemmesiden bør oppdateres til et mer brukervennlig program. Sjekke litt 

rundt om kostnadene på dette og dobbeltsjekke med Lise Sunnanå hva hun 

mener er OK 

Sak 4: Medlemsbladet 

Da ser det endelig ut som at det er en løsning på redaktørproblemet vi har hatt 

med bladet. Det koster ca. 3000 kr og gjøres eksternt. Lise holder i trådene med 

Henriette i samarbeid med Marita. 

Sak 5: RS 

Årets RS er helgen 18-19 November. Lise Soma reiser på NJSKs vegne. Alle 

utgifter dekkes av klubben. 

Kommet inn noen innspill om at nye medlemmer ikke alltid føler seg velkomne 

på hundeutstillinger og andre typer aktiviteter med hund.  

Her oppfordres alle medlemmer til å bidra til at alle blir tatt imot på en god 

måte. Husk vi har alle vært nye en gang. 

Sak 6: Utstillingen Ål 2024 

Neste års utstilling er et 45 års jubileum. Her trengs det flere frivillige! I år var 

det for få mennesker.  Marit finner ut hvilke utgifter vi hadde i år og setter 

budsjettet for neste år deretter. 

 


